
Referat 
Skolebestyrelses-
møde 
TORSDAG d. 7/12 
2023 
kl. 17:30 – 20:00 
Lokale: A20-21 

Mødedeltagere: 
Lars Peters 
Ginnie Hansen  
Catharina Hjelmfort 
Naheed Ahktar Minas  
Arushi Bains (elevråd) 
Mikolaj Przbylowski 
(elevråd) 
Kasper Bjerring (B&U) 
 

Tina Bjørnskov (TO) 
Pia Fohlmann (PH) 
René Aistrup (RA) 
Line Kejser Birk (LK) 
Janne Kiilerich (JK) 
 
 

 

Deltog ikke: Mette Byriel, Jilali Daf 
Referent: LK +JK 
 

Pkt. Form Tid Indhold 

1 O 15 min. 

Meddelelser fra 

- Formanden 
Vi har haft deltagelse ved Skole og forældres landsmøde i år. 
Her blev deltagerne klædt på omkring skolebestyrelsen og 
dens opgaver.  
 
- Skole- & SFO-ledelsen 
Høringsperioden er afsluttet vedr. strategisk for 
fællesaftenklubben. Der er igangsat tiltag for implementering 
omkring det videre forløb. 
Vi forventer at afholde åbnet hus ved aftensklubbens 1-års 
jubilæum. Særskilt info udsendes til den tid. 
 
Vi har modtaget en henvendelse fra en utilfreds borger, da 
denne har oplevet elever, som er forstyrrende og måske sælger 
hash ved dennes opgang. Dette er undersøgt og intet tyder på 
at dette er en af vores elever.  
 
Der er en politianmeldelse på en episode, der er foregået i 
skoletiden. Skolen har håndteret situationen pædagogisk. 
Skolen er i dialog med politiet og har ingen yderligere 
bemærkninger.  
 
Vi har særlig fokus på 6. årgang, hvor vi har indsatser i gang 
grundet konflikter. Vi ser en effekt af disse og vi oplever elever, 
som gerne vil fællesskabet. En af de midlertidige pædagogiske 
tiltag er en teklub for pigerne i 6A. 
 
Der har været gennemført 2 gode temauger. 
SFOen med Vikinger som tema og på 1. årgang har der været 



temauge omhandlende Rummet.  
 
Afdeling 1: 0.-5. klasse har haft afholdt jule klippeklisterdag.  
Det var dejligt at se den store opbakning fra forældrene. 
Afdeling 2: 6.-9.kl. har haft afholdt Julecup hvor eleverne på 
tvær af årgange spillede høvdingebold, fodbold mv. 
 
0.-5. kl. har dekoreret deres døre med julemotiver. Der har 
været en konkurrence om at vinde for den bedst pyntede. 
 
1.A har vundet kartondysten. Der har været fin 
præmieoverrækkelse fra Terapak og Sunlolly. 
  
Skoledistriktshøring er afsluttet. Afhængigt af antal indskrevne 
børn, er det Gildbroskolen som skal åbne en 3. 
børnehaveklasse. 
 
- Elevrepræsentanter 
 
IFR – Skolens repræsentanter har deltaget. Eleverne har 
fremsat forslag om 2 ugers praktik i 8. kasse. 
 
UMR – Ungemiljørepræsentanter skal implementeres på 
skolen. Indtil videre har der været kursus for 
repræsentanterne. Der skal herefter laves en 
implementeringsplan for hvordan eleverne inddrages omkring 
deres eget arbejdsmiljø. 
 
Elevrådet for 6-9. klasse er i gang. De små klasser mangler at 
blive repræsenteret, de store vil komme rundt i klassen for af 
fortælle om elevrådet og få dem til at blive aktive. 
 
Elevrådet har lavet et festudvalg. Oplæg laves og vil blive 
fremlagt skolens ledelse. 
  
 
- Medarbejderrepræsentanter 
8. klasserne har afsluttet deres projektopgave som er lavet i 
samarbejde med Arken. 
 
Alle personaler har nu gennemført et førstehjælpskursus 
 
Morgenmadsklubben er fortsat åben. 
Vi har nogle gode personaler som står for det hver morgen.  
 
Personalet har fået drillenisser, som laver julehygge og driller 
blandt personalet. 



 
AMR-valget er afsluttet og der var 2 personaler som opstillede. 
 
- B&U-repræsentant 
intet 
 
 

2 D 15 min. 

Evaluering af skolebestyrelsens årsberetning 

Drøftelse af arrangementet med fokus på, hvordan vi fremadrettet 

arbejder med årsberetningen 

 

Det er godt, at vi har taget hul på en form, som vi kan arbejde 

videre med. 

Vi kan overveje at forbinde det med et ”aktivt” arrangement, hvor 

forældrene i forvejen har interesse i at deltage. 

Man kan invitere som en begivenhed i stedet for orientering kun 

ved opslag. 

Det vil være en god idé, at Skolebestyrelsen deltager på 

forældremøde for at synliggøre, hvilket forum det er. Og i den 

forbindelse kan det også siges højt, at årsberetningen bliver 

gennemgået for alle ved årets afslutning.  

Gennemgangen for forældrene kan muligvis laves i januar for at 

undgå decembertravlheden.  

 

3 H 10 min. 

Høringssvar 

Afklaring af høringssvar vedr. Strategi for det sunde liv for børn og 

unge i Ishøj (se bilag) 

 

Vi henstiller til ændring af ordlyden i visionen fra ”overvægt” til 

”flere normal vægtige”. 

 

4 O 15 min. 

Orientering om… 
Økonomi 

Der forventes en regnskabsafslutning med et mindre 
forbrug. I Ishøj er det aftalt, at ved overskud på 150.000 
eller under overføres disse automatisk til næste budget 
år.   
 

Personale 
- 2 medarbejdere er blevet opjusteret i ansættelsesgrad. 

En til 60% og en til 100%. 
- Vi har en medarbejder hvis ansættelse slutter ved 

udgangen af december og en til august. 
- Vi har en medarbejder der har opsagt sin stilling til 

31.12, denne dækkes intern. Forældrene er orienteret. 
 

 Sygefravær 



           -1 fuldtidssygemeldt. 
         -2 delvis sygemeldte, denne ene skal være tilbage på 
               fuldtid til januar og den anden til februar. 
 
 

5 B 5 min. 

Punkter til kommende møder: 

Forretningsorden 
Revidering af princip for elevers omgang med mobiltelefoner og lign. 

Regnskabsafslutning 

6   Middag 

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2023/2024:  11/10, 7/12, 29/1, 12/3, 24/4, 20/6 

 


